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Interpellation gällande översyn av skolfastigheter

Ställd till Utbildningsnämndens ordförande Hampe Klein

Vi senaste nämndsammanträdet för Utbildningsnämnden diskuterades en översyn av

skollokaler och skolgårdar, speciellt med hänsyn till Ljusterö förskola.

Vi ser det som väldigt positivt att det pågår en Översyn då viser att många av våra förskolor

och skolor är i stort renoveringsbehov och att många skolgårdar behöver ses över. Detta är

viktigt både ur ett arbetsmiljö-och säkerhetsperspektiv men även i en pedagogisk synvinkel.

Lokalernas utformning är en viktig del av den psyke-social miljön och kan påverka både

samspel och inlärning. Både skolans och förskolans miljöer behöver vara anpassade till

gruppens storlek. Utemiljön ska inbjuda till aktivitet och lek, underlätta för personalen att

hålla uppsikt och bidra till trygghet.

Mot bakgrund av detta så ställer jag följande frågor:

Hur ser tidsplanen ut för Översynen?

Vilka kriterier utgår översynen från?

Hur säkerställer vi naturpedagogiska skolgårdar som inbjuder till rörelse?

Hur säkerstäHer vi trygga och socialt utvecklande skolgårdar?

Hur säkerställer vi en inre miljö som är trygg och stimulerar till lärande?

Hur säkerställer vi att Iokalernas utformning är anpassad till gruppernas storlek?
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